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Protokół 

VII posiedzenie Rady Dzielnicy Felin 

27 października 2023 r. 

 

 

Termin posiedzenia: 27 października 2023 r. (piątek). 

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady Dzielnicy Felin (dalej RDF) przy ul. Zygmunta Augusta 7/2 

w Lublinie. 

Przewodnicząca posiedzenia: Krystyna Brodowska – Przewodnicząca Rady Dzielnicy Felin. 

Protokolant posiedzenia: Piotr Toc – Sekretarz Zarządu Dzielnicy Felin (dalej ZDF). 

1. Otwarcie posiedzenia. Przewodnicząca RDF K. Brodowska otworzyła posiedzenie RDF 

o godz. 19:14. Na podstawie listy obecności stwierdzono obecność 10 członków RDF, a więc 

kworum. Lista obecności członków Rady Dzielnicy Felin na VII posiedzeniu Rady w dniu 

27.10.2023 r. (zał. 1). 

2. Przyjęcie porządku obrad. Porządek obrad VII posiedzenia Rady Dzielnicy Felin w dniu 

27.10.2023 r. (zał. 2). Wniosków o wprowadzenie zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek bez zmian został przyjęty głosami: 10 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Dzielnicy Felin z dnia 14.09.2023 r. Projekt 

protokołu został wcześniej wysłany do Członków RDF drogą mailową. Przewodnicząca zapytała 

czy wszyscy zapoznali się z projektem protokołu, czy jest potrzeba odczytania jego treści i czy 

są uwagi. Zgłoszeń nie było. Protokół został przyjęty głosami: 9 – za, 0 – przeciw, 1 – 

wstrzymujący się. 

O godz. 19:22 do spotkania dołączył Jakub Zmysłowski. 

4. Prace nad Strategią Bezpieczeństwa Dzielnicy Felin. Przewodniczący ZDF Arkadiusz 

Gołębiowski zaproponował w pierwszej kolejności omówić potencjalne lokalizacje kamer 

monitoringu miejskiego. W ramach dyskusji omawiano poszczególne obszary terenu Dzielnicy 

Felin (dalej DF), zbierano i na bieżąco zaznaczano na mapie propozycje lokalizacji kamer. 

5. Poinformowanie członków Rady o sprawach bieżących dotyczących funkcjonowania 

Dzielnicy. Przewodniczący ZDF. A. Gołębiowski przedstawił informacje o: 

 spotkaniach w Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Lublinie oraz Wydziale 

Ochrony Środowiska Urzędu Miasta Lublin ws. badań gleby na działkach, na których 

miałaby powstać spalarnia śmieci; 

 konsultacjach ws. zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego (dalej 

MPZP) w okolicy ul. Doświadczalnej; 

 trwających pracach nad zmianą MPZP terenów zaplanowanych pod Park Centralny na 

Felinie; 

 rozpoczęciu budowy street workoutu w okolicy ul. Zygmunta Augusta 3; 
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 zakończonych przebudowach skrzyżowań Alei Wincentego Witosa z ul. Doświadczalną 

oraz ul. Józefa Franczaka „Lalka” z ul. Kazimierza Jagiellończyka, jak również o trwających 

i planowanych odbiorach prac; 

 konsultacjach ws. budowy skweru w ramach Zielonego Budżetu w okolicy ul. Zygmunta 

Augusta 1, 3 i 5, które ostatecznie nie zostały przeprowadzone przez Miasto Lublin; 

 powolnych postępach prac związanych z budową Parku Centralnego na Felinie; 

 planach skierowania komunikacji miejskie w Świdniku w stronę nowego dworca 

autobusowego w Lublinie m. in. przez ul. J. Franczaka „Lalka”; 

 udziale członków ZDF w konsultacjach Zarządu Transportu Miejskiego w Lublinie ws. 

nowej siatki linii – wbrew planom ZTM linia nr 7 nie zmieni swojej trasy, a linia nr 21 nie 

zostanie zlikwidowana; 

 zakończeniu budowy chodnika od ul. Vetterów do pętli komunikacji miejskiej przy 

ul. Doświadczalnej; 

 zakończonym remoncie ul. Władysława Jagiełły; 

 destrukcie z remontu ul. Władysława Jagiełły, który w pierwotnej wersji z powodu ponoć 

złej jakości nie został wykorzystany do utwardzenia ul. Generała Witolda Urbanowicza, a w 

innej nie utwardzono ulicy z powodu rozpoczęcia budowy przez dewelopera w sąsiedztwie 

tej ulicy; 

 głosowaniu nad projektami w Budżecie Obywatelskim 2024 – na razie brak wyników; 

 odpowiedzi z Wydziału Kontroli i Nadzoru Właścicielskiego Urzędu Miasta Lublin ws. 

przeprowadzonej kontroli w Szkole Podstawowej nr 52 im. Marii Konopnickiej. Między 

innymi stwierdzono nieprawidłowości przy wydatkach na łączną sumę ponad 700 tys. zł; 

Stwierdzono również, że w ciągu ostatnich 5 lat w szkole zmieniło się 162 pracowników. 

 działalności Przestrzeni Młodych "ReWir" (dalej PM „ReWir”) i planach na najbliższe 

miesiące; 

 problemach kompetencyjnych ws. modernizacji latarń; 

 wnioskach, które wpłynęły do RDF do realizacji z rezerwy celowej w 2024 r.: 

• dofinansowanie działalności PM „ReWir”; 

• zakup wyposażenia placu zabaw dla Przedszkola nr 84 w Lublinie; 

• montaż kamery monitoringu miejskiego przy ul. Władysława Jagiełły 6; 

• montaż progów zwalniających na ul. Macieja Rataja; 

• zakup stojaków dla rowerów; 

• budowa chodnika przy ul. Królowej Bony; 

• montaż pasywnej stacji Lubelskiego Roweru Miejskiego przy rondzie 

Przemysłowców Lubelskich; 

• montaż tablic informacyjnych dla infrastruktury rowerowej; 

• remont fragmentu chodnika przy pętli komunikacji miejskiej przy 

ul. Doświadczalnej; 

Przewodnicząca RDF K. Brodowska przedstawiła informacje o: 

 oprotestowaniu zmian wysokości, rodzaju i funkcji zabudowy zgłoszonych do MPZP 
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obszaru wzdłuż Alei Wincentego Witosa od ul. Doświadczalnej do terenu MPK Lublin; 

 udziale w konsultacjach Zarządu Transportu Miejskiego w Lublinie z mieszkańcami ws. 

nowej siatki linii i złożonych protestach mieszkańców ulic Grenadierów i Macieja Rataja, 

pracowników m. in. PKP Cargo oraz Carrefour ws. zmiany kursu linii nr 7; 

 działaniach sprzeciwiającym się budowom spalarń śmieci w Lublinie (głownie 

w sąsiedztwie DF); 

 wniosku mieszkańców o oświetlenie przystanku przy pętli komunikacji miejskiej przy 

ul. Doświadczalnej; 

 bezowocnych rozmowach z przedstawicielami Rady Dzielnicy Bronowice – 

Przewodniczącą Rady Danutą Bochniarz oraz Przewodniczącym Zarządu Andrzejem 

Szyszko ws. przywrócenia siedziby Biura Obsługi Mieszkańców (dalej BOM) w ich dzielnicy 

oraz remontu ul. Chemicznej. 

6. Wolne wnioski. K. Brodowska zaproponowała, aby RDF skierowała wniosek do Urzędu 

Miasta Lublin ws. przywrócenia BOM na terenie DF. Skierowanie takiego wniosku zostało 

poparte głosami: 11 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Wstępnie termin następnego posiedzenia RDF został ustalony na 08.12.2023 r. 

7. Zakończenie obrad. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca RDF o godz. 21:16 

zamknęła VII posiedzenie RDF. 

 

 

Protokolant 

 

Piotr Toc 

 

 

 

Przewodnicząca 

 

Krystyna Brodowska 

 

 

 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności członków Rady Dzielnicy Felin na VII posiedzeniu Rady w dniu 27.10.2023 r.; 
2. Porządek obrad VII posiedzenia Rady Dzielnicy Felin w dniu 27.10.2023 r.; 

 

 

 

Protokół zatwierdzono dnia 08.12.2023 r. 

 

Przewodnicząca 

 

Krystyna Brodowska 


